
Zpráva o činnosti školské rady Základní školy, Rýmařov, Školní náměstí 1, 

příspěvkové organizace, za školní rok 2022 – 2023 

 

Dne 1. 9. 2022 u příležitosti slavnostního zahájení školního roku proběhly volby členů 

školské rady z řad zákonných zástupců. Důvody předčasné volby: M. Zámečníková ukončení 

školní docházky dcery E. Zámečníkové a nástup na SŠ, L. Janů odstoupila z funkce z osobních 

důvodů (zdravotní důvody). Do školské rady z řad rodičů byly zvoleni: Roman Janoš a Alena 

Dirdová. 

Dne 11. 10. 2022 se školská rada sešla v počtu 6 přítomných členů. Proběhlo 

seznámení a představení nových členů školské rady. Školská rada byla seznámena s jednacím 

řádem. Rovněž byla školská rada seznámena s Výroční zprávou o činnosti školy za rok 

2021/2022. Tuto zprávu rada schválila jednohlasně v počtu přítomných členů (6).  

Druhé setkání školské rady proběhlo dne 2. 6. 2021. Jednání se účastnili všichni 

členové školské rady, jednání byla rovněž přítomná ředitelka školy Mgr. Hana Měráková, 

která školskou radu seznámila s úmyslem, ukončit své působení ve funkci ředitelky školy 

k datu 1. 8. 2023. Rovněž seznámila školskou radu s plány zřizovatele, a to ve třech 

variantách: 1. konkurzní řízení, 2. sloučení se ZŠ Rýmařov, 3. sloučení se ZŠ Bruntál 

Rýmařovskách 15. Vzhledem k těmto informacím školská rada navrhuje pana Janoše a paní 

Dirdovou, jako dva kandidáty jako zástupce ze svých řad, ze kterých je volena p. Dirdová  

(5 hlasů z 6), která se bude účastnit případného konkurzního řízení. Posledním bodem tohoto 

jednání bylo seznámení školské rady se zprávou o činnosti příspěvkové organizace za rok 

2022. 

Rada Moravskoslezského kraje usnesením č. 69/5242 ze dne 5. 6. 2023 vyhlásila 

konkurzní řízení na vedoucí pracovní místo ředitele naší příspěvkové organizace. V souladu 

s vyhláškou č. 54/2005 Sb., o náležitostech konkurzního řízení a konkurzních komisích, ve 

znění pozdějších předpisů. Školskou radou byly předány informace a kontaktní údaje p. Aleny 

Dirdová jako zástupce školské rady do komise konkurzního řízení. 



Během školního roku 2022/2023 se školská rada a její členové scházeli pravidelně a 

téměř v plném počtu. Školská rada nebyla nucena řešit závažné záležitosti a přijímat 

významná opatření.  

Zpracovala: Mgr. Marcela Štěpaníková, předseda školské rady, dne 30. 6. 2023 

………………………………………………. 


